

المدح الكاذب

الكارد

نورةطاع اللم

نورة طاع الله

نوع العمل: كتاب

الكاتبة: نورة طاع الله

تصميم الغلاف: منى وجيه

تعبئة وتنسيق: أسما جمال الدين

هذا العمل تم تحت إشراف فريق

كيان اللارواية للنشر الإلكتروني

لينك الجروب

جروب اللارواية

لينك البيدج

اللارواية للنشر الإلكتروني

إن تم تحميل هذا العمل من موقع آخر أو مكان آخر فيعد إنتهاكا لحقوقنا وسرقة أعمالنا وسرقة حق المؤلف

امدحهم مدى كان مدحك صادقا ومتى مدحوك فأنت لك أن تدرك ان كان مدحكم على حق وفيه من الصدق الكثير أو العكس

Praise them as much as your praise is sincere, and whenever they praise you, you will be able to realize whether your praise is true and contains a lot of sincerity or the opposite

قــد تتصـادف مـع أنـاس أو أشـخاص يحاولون بشتى الطرق أن يجعلوك تومن وتصدق بانهم بجانبك وبأنك الشخص الندى لم يكن في حياتهم يوما وكم هم محظوظين لدرجة أنهم سيفعلون كل ما بوسعهم ليحافظوا على وجودك وبقائك دوما وأبدا معهم والي جانبهم .. وهذه النوعية من البشر والأشخاص مهما قالوا وأعادوا القول فقولهم فيه الشك الذي نلمسه ان لم يكن وقتها يكون في وقت قريب جدا جدا وهذا ما يظهر لنا الا أننا لا ننصدم لأن نسبة تصديقهم من البداية لم تصل للنسبة التي أرادوها هم وسعو من أجلها ...

You may come across people who try in every possible way to make you believe and trust that they are by your side and that you are the person who was never in their life before, and how lucky they are to the point that they will do everything they can to keep you around and always remain with and beside them... And this type of people, no matter what they say or repeat, there is a doubt in their words that we can sense, if not at the moment then very soon.

This is what becomes apparent to us, yet we are not shocked because the level of belief we had in them from the beginning never reached the level they wanted and worked to achieve.

الشيء الحقيقي الصادق هو قادم الينا بكل ثقة وثبات واقناع تام نصل اليه خالال لحظات فقط من وصوله

The true and sincere thing comes to us with complete confidence, stability, and full conviction; we reach it within just moments of its arrival.

لا تستغرب ان حساول السذين كسانوا قريبون منك يوما ما أن يظهروك في أبشع الصور فمن فعل ذلك فهو من يتصف بهذه الصفة لا غيره فلا تحزن ولا تهتم.

Do not be surprised if those who were once close to you try to portray you in the worst light. For the one who does so is the one who possesses such a trait, no one else. So do not be sad or concerned.

نعم أقولها لك لا تحزن ولا تهتم ولا تبالي لما يحاولون فعله فهم فاشلون وان جربوا جميع الطرق فيكفي أن طرقهم غير مشروعة ونسبة تصديقهم نستطيع أن نقول صفر لأنهم يبالغون فيما يقولون عنك

Yes, I tell you this: do not be sad, do not worry, and do not care about what they are trying to do. They are failures, and even if they tried every method, it is enough to know that their methods are illegitimate and the likelihood of believing them, we can say, is zero because they exaggerate in what they say about you.

من مدحك وأنت لم تطمئن لمدحه وتقول عند كل مدح أنا أعلم ما تخفيه وما تريد الوصول اليه فأكمل ولن أظهر لك ما أنا أفهمه وما توصلت اليه فالحقائق لم تدخل باب الصراحة بعد

Who praised you while you were not reassured by their praise, and you say with every compliment, 'I know what you are hiding and what you want to achieve So continue, and I will not reveal to you what I understand and what I have reached, for the truths have not yet entered the door of frankness.

من مدحك وظهر ذلك المدح فيما بعد الى الساءة مباشرة وواضحة قد لا تجد لها مبرر واضح وكامل وقد لا تستطيع تفسير ما الذي يقولونه فهذا النوع من الأشخاص قد تجردوا من الذي يصفونك به ويدعونه لتكون أنت المكروه لدى من يحبونك وهم هذا ما يريدون الوصول اليه

Those who praise you and later that praise turns into direct and clear offense, which may not have an obvious or complete justification, and you may not be able to understand what they are saying, are the kind of people who

have stripped away what they used to describe you with and call for you to be disliked by those who love you. This is what they want to achieve.

لا تهتم أقولها لك للمرة الثانية .. فالاهتمام بما صدر وبدر منهم معناه أنك متاثر ومتفاجاً وأنت لا أنت متاثر ولا أنت متفاجاً. فأنت تعلم طينة هولاء الأشخاص تعلم ما فأنت تعلم الذي لم يعد يتسع جسمهم من يحمله قلبهم الذي لم يعد يتسع جسمهم من كثرة الحقد والغل مع فكرة الانتقام التي جعلتهم يظهرون لا هم ببشر ولا هم ببشر الا هم في كامل قواهم العقلية ولا تعنيهم الكرامة وعزة النفس التي يفتقدونها

Don't worry, I am telling you for the second time... Paying attention to what they did or said means that you are affected and surprised, but you are neither affected nor surprised. You know the nature of

these people... you know the heart they carry, which can no longer fit inside their body due to the overwhelming hatred and malice, combined with the idea of revenge that makes them appear as neither human nor human... they are not in full possession of their mental faculties, and dignity and selfrespect, which they lack, do not concern them.

لا تبالي لما قد يصدر منهم فالقادم منهم أنت تعلمه لا يخرج عن نطاق السوء والسيء والبشع والذي لا يقال ولا يسمعه أحد ... دعهم يمارسون ما يمليه عليهم ضميرهم الميت الذي لن يستيقظ يوما

Do not worry about what may come from them, for what comes from them, you know, does not go beyond the scope of evil, bad, ugly, and the unspeakable that no one can hear... Let them practice whatever their dead conscience, which will never awaken, dictates to them.

أكمسل الطريسق فسالطريق فسارغ سسهل بسلا عوائسق قد تعيسق سسيرك هذه المسرة فهم لا يزالون في تلك الزاوية التي تسركتهم فيها يتخبطون وجعا وغيرة وحقدا لا غير ذلك.

Continue on the road, for the road is empty, easy, and without obstacles that could hinder your progress this time; they are still in that corner where you left them, struggling with pain, envy, and hatred, nothing more.

سر ولا تنظر ورائك فهذا هو الوقت الذي فيه تمر بكل يسر وسهولة قد لا تجدها في وقت لاحق فلنا أن نقول فرصة قد لا تتكرر فاستغلها وأنقل نفسك من حياة الي حياة فيه التغيير والجديد والتجديد وكل ما رسمته وانتظرته فلا الحياة تتوقف بسبب هـؤلاء بـالعكس تسـتمر وتكـون أجمـل ممـا كانت عليه يكفى فقط أن تومن بذلك وأن يرداد ايمانك بأن الله معك ما دمت لا تنوى ولا تفكر في رد السيء بالسيء ولا الوقوع في شرهم برد الشر

Go forward and do not look back, for this is the time when everything passes with ease and

simplicity that you may not find later. We can say it is an opportunity that may not come again, so seize it and move yourself from one life to another, where change, newness, and renewal take place, and where everything you have planned and awaited comes true. Life does not stop because of them; on the contrary, it continues and becomes more beautiful than it was. It is enough to just believe in this and to strengthen your faith

that God is with you, as long as you do not intend or think of responding to evil with evil or falling into their harmful deeds.

المدح الكاذب ظاهر عند تحويل ذلك المدح الساد عكسه .. فأنت من البداية لم تصدق المدح الأول لتهتم بما تحول اليه مدحهم لك

False praise becomes evident when that praise is reversed..

From the start, you did not believe the initial praise, so you focus on what their praise for you has transformed into.

من مدحك بالجيد وحول مدحه الى السيء فلست أنت بالسيء وليس معناه أنه قد حرج منك السيء وانما السيء الذي السنيء الناليم وهم فيه هو من جعلهم يظهرون بيدلك المظهر والمنظر الذي فعلا لا يشرف فأشفق عليهم لأنهم حقيقة فاقدون للعقل والدين

He who praises you with good and then turns his praise into something bad, it is not you who are bad. It does not mean that the bad person has embarrassed you, but rather, the badness that dwells within them is what makes them

display themselves in a way that is truly dishonorable. So have compassion on them, for in reality, they are devoid of reason and religion.

ستكمل من أجل من يستحقون وستكمل من أجل نفسك أولا ومن أجل المهم والأهم الذي عندك ... وأنت مكمل قبل أن تظهر نفوسهم وقلوبهم وعقولهم صفتهم السيئة التي وجدوا عليها وكبروا ويعيشون بها

You will continue for those who deserve it and you will continue for yourself first and for the most important and important that you have. And you are complete before their souls, hearts and minds show their bad quality that they found and grew up with and lived by

تحية لكل من تعرض ويتعرض للقذف من هنا وهناك .. والألسنة الجاهلة الكاذبة التي لا دين ولا ملة لها التي تثرثر بلا توقف ولا استحياء ولا خجل للموقف الخالي للأخلاق والرجولة والشهامة التي يحملونها..

Greetings to everyone who has been and continues to be slandered here and there... and to the ignorant, lying tongues that have no religion or creed, that chatter endlessly without shame or modesty in the face of situations lacking morals, manliness, and honor.

تحية لمن أكمل ووصل ويطمح للأكثر والنساس من ورائسة قريبون كانوا أم بعيدون يجتهدون بلا نتيجة وبلاجهد شريف ومشرف في تشويهك واظهارك بعكس ما أنت فيه وعليه.

Greetings to those who have accomplished, arrived, and aspire for more, while people around them, whether near or far, strive without any result and without honorable effort to distort you and portray you contrary to who you truly are.

أنت ناجح والناجح له أعداء لا يقل عددهم بل يزداد فهذا يشجعك على تقديم المزيد والاستمرار والبقاء على نفسس الثقة والاستمرار والبقاء على نفسس الثقة والنجاح كأقل شيء

You are successful, and the successful have enemies whose number does not decrease but increases. This encourages you to give more, continue, and maintain the same confidence and success at the very least.

ما يحاولون فعله ضدك هذا اكبر تحفيز لك علي اظهار كل ما هو جيد و جميل و مميز و مختلف و منفرد

What they are trying to do against you is the greatest motivation for you to show everything that is good, beautiful, special, different and unique